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Ärende Notering Ansvar
Föregående
protokoll

Föregående protokoll gicks igenom. Protokollet godkändes
och lades till handlingarna.

Budget Budgeten ser bra ut. Våra största utgifter kommer i höst med
anmälningsavgifter och licenser.

Årshjul I juli är det sektionsmöte och storbingo.

Sommarbingo
onsdag 17/7

Sektionen och deras bekanta kommer att jobba på storbingon,
onsdag 17/7

Parainnebandy Vi har fått bidrag till parainnebandyn från parasportförbundet
och länsförsäkringar.

Halltider, Det är så många lag i år att två lag kommer att få fredagstider.
Tyvärr kommer många lag att börja träna kl 17.00 och många
lag kommer att träna till 22.00.
Vi kommer att ha teknikfredag, ung. som fotbollen har haft nu
under våren. Men vi kommer inte att köra varje fredag, utan
kanske varannan.



Uppstart för de
födda -17 och
-18.

Vi börjar med ett föräldramöte, onsdag 9/10
kl 18-19 för de födda -17
kl 19-20 för de födda -18
Uppstart helgerna 12-13/10 och 19-20/10 i Liljahallen, alla
dagar och tider:
Lördag 12/10 och lördag 19/10
kl 09.00-10.00 F18
kl 10.00-11.00 P18
Söndag 13/10 och söndag 20/10
kl 09.00-10.00 F17
kl 10.00-11.00 P17

Damlaget Vi har skrivit avtal med Malin Nelehag och Mikaela Ågren
som tränare för damlaget. Damlaget kommer att spela i
Västerbottensserien, eftersom det var för få lag anmälda till en
div 2 serie.

Utdrag från
belastnings-
registret

Alla vi i sektionen ska lämna in dem redan nu och sedan
hoppas vi att alla ledare lämnar in sina utdrag så fort som
möjligt i höst.

Sektionsmöten Vi har funderat på om vi ska ha sektionsmöten en annan dag,
men vi bestämmer att vi fortsätter att ha mötena på söndagar.

Fotograferings-
kampanj

Vi tackar nej till det, men tycker att det är helt okej att alla lag
tar ett lagfoto på sin egen träning och lägger ut på laget.se
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